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Pkt. 1 – Valg af dirigent:  
Bestyrelsen foreslog Finn Hother som takkede ja til valget. Finn konstaterede at generalforsamlingen var 
rettidigt indkaldt og at regnskabet var offentliggjort til tiden. 
 
Pkt. 2 – Formandens beretning 
Ebbe snakkede lidt om klubbens ressourcer og overskud til at byde ind på vigtige opgaver og blande os i 
overordnede beslutninger. 
Poster-i-skoven er blevet et meget vellykket projekt som stadig udbygges. 
Det daglige liv i klubben er stadig præget af mange aktive medlemmer. Trænersituationen vil i 2009 blive 
revideret. Flere vil blive aktivt involveret i den daglige træning.  
Ebbe takkede Henrik for en flot indsats som klubtræner. 
Geyser/Kristi Himmelfarts-løb og Djurslandsløb i Gjern Bakker blev begge gennemført med høj standard. 
Resultatmæssigt har 2008 (igen) været et flot år. 
I 2009 arrangerer vi DM i Linå, hvilket foreløbigt kører på skinner med John Holm som stævneleder og 
Henrik Jørgensen som banelægger. 
Der henvises til beretningen i Pan-Posten 633. 
Hans Bloch spurgte ind til nedlæggelsen af KC. Dette er DOFs beslutning og ikke en beslutning OK Pan har 
været en del af. OK Pan vil vi fortsat være centrum i Vestdanmark for elitesatsning på både junior- og 
seniorniveau med den nye trænerstruktur. 
Morten P. spurgte til de økonomiske konsekvenser for klubben. Vi kan ikke få tilskud til aflønning af en 
træner som vi fik i 2008, men Bjarne Hoffmann fortsætter som koordinator og vi forsøge at inddrage frivillige i 
arbejdet med træninger. 
Ebbe tilføjede at klubben har udskiftet Caravellen. 
Beretningen blev godkendt. 
 
Pkt. 3 – Forelæggelse af revideret regnskab 
Hans gennemgik regnskabet. 
Stine Bigum spurgte hvor indtægter fra DHL-stafetten fremgik. DHL-stafetten indbringer klubben 30.000 som 
figurerer i eliteregnskabet under diverse indtægter. 
Mogens Nielsen spurgte til den faldende kontingentindtægt trods det øgede medlemstal. Grunden er at 
enkelte medlemmer aldrig betalte deres kontingentgæld og efterfølgende blev meldt ud. 
 
Pkt. 4 – Behandling af indkomne forslag 
Ingen 
 
Pkt. 5 – Fremlæggelse af budget 
Til orientering – ikke til afstemning. Hans redegjorde for enkelte poster. Husudvalg (SI-udstyr) + nyt klubtøj. 
Sten Ejsing spurgte til de flotte tal på sponsorsiden. Ebbe redegjorde for en ny aftale med Garmin. Sten 
opfordrede til at man fortsatte det gode arbejde og i øvrigt søger relevante fonde om tilskud. 
John spurgte om Garmin skal bruges i forbindelse med markedsføring af DM. Dette vil bestyrelsen arbejde 
videre med.    
 
Pkt. 6 – Valg af formand 
Ebbe blev genvalgt. 
 
Pkt. 7 – Valg af kasserer (lige år). 
 
Pkt. 8 – Valg af bestyrelsesmedlemmer  
Kim Rokkjær blev genvalgt. 
 
Pkt. 9 – Valg af suppleanter (begge på valg) 
Kenneth Skaug og Grethe Leth Pedersen blev begge genvalgt. 
 
Pkt. 10 – Valg af revisorer 
Henriette Jørgensen blev genvalgt. 
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Pkt. 11 – Eventuelt 
Bent Nielsen efterlyste link til DM Lang fra hjemmesiden og generelt links til de løb klubben er involveret i. 
Webmasteren og sekretæren lovede at følge op på dette. 
Pan-Præstationen v/formanden – Signe Søes fik den præstigefyldte pris for sine fantastiske internationale 
resultater i 2008. Vi håber på og glæder os til mere i 2009.  
 
Finn lukkede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 


